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21. september 2016 

 

I medfør af § 37 i Forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg hermed følgende spørgsmål:  

 

Hvornår kan jeg forvente et svar på mit spørgsmål om årsagen til, at integrationsredegø-

relsen endnu ikke er omdelt til medlemmerne af Inatsisartut? Og hvad er grunden til at 

Naalakkersuisut indtil videre har måttet bruge mere end 4 uger til at tænke over, hvorledes 

man skulle besvare spørgsmålet? 

 (Medlem af Inatsisartut Tillie Martinussen, Demokraterne) 

 

Begrundelse 

Den 20. maj bad jeg Naalakkersuisut oplyse status på arbejdet med den integrationsredegørelse, 

som Inatsisartut under FM 2015 pålagde Naalakkersuisut at udarbejde. 

 

Den 6. juni svarede Naalakkersuisut: 

 

”Departementet for Erhverv, Arbejdsmarked og Handel klargør redegørelsen i disse dage og vil 

umiddelbart herefter omdele den til Inatsisartuts medlemmer.” 

 

Det lød jo lovende: Redegørelsen var lige på trapperne. 

 

Men forunderligt nok skete der ikke mere: Redegørelsen udeblev.  Den 18. august spurgte jeg 

derfor Naalakkersuisut ”Hvad er årsagen til, at integrationsredegørelsen endnu ikke er blevet 

omdelt til medlemmerne af Inatsisartut, og hvornår forventer Naalakkersuisut at dette vil ske?” 

 

Det er nu mere end 4 uger siden jeg spurgte. Fristen for besvarelse er 10 dage. Jeg venter stadig 

på svar. 

 

Man kan undre sig over, at Naalakkersuisut har behov for at tænke SÅ længe over, hvad de skal 

svare, på et spørgsmål som virker helt enkelt og ligetil. Nok bad jeg om en grundig besvarelse, 

meeen…. jeg havde ikke forestillet mig, at Naalakkersuisut ville være SÅ grundige, at jeg 4 uger 

senere stadig skulle vente på et svar…. 

 

Jeg ser frem til at høre, hvad der har besværliggjort besvarelsen, og hvornår jeg kan forvente et 

svar på mit spørgsmål om, hvad der har forsinket afgivelsen af integrationsredegørelsen. 


